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  09/2024מן המðיין   פרוטוקול ישיבת מליאה 
    17:00  שעה:     05.11.2024מיום: 

  
יום    , היום  התכðסה   , אעבלין  המקומית  המועצה    05.11.2024ה    שלישימליאת 

ע"פ הזמðה שðשלחה מראש לכלל       17:00בשעה   09.2024לישיבתה מן המðיין מס'  
  חברי המועצה .

  
  :משתתפים

 ראש המועצה – שריף חידר  - 1
  סגן ממלא מקום ראש המועצה  – תאאר סלים  - 2
  המועצה סגן ראש  – יוסף עזאם  - 3
    סגן ראש המועצה  –אברהים חטיב  - 4
   חבר –בדר קסום  - 5
 חבר  – תאיר ח'ורי  - 6
 חבר  – מוסא אבו ג'ðימה  - 7
 חבר –ðג'א סלמאן  - 8
 חבר –חכמת מגðדף  - 9

 חבר  –עלי חידר  -10
  

  :ðעדרים
 סאלח מריסאת (חו"ל )  - 1
  השתתף טלפוðית  –חאלד גזאווי  - 2

 -  -3גזבר המועצה ,    –טיב  'טיב ח'ח  –  2המועצה ,    מðכ"ל -אמיר חביב    -1  :השתתפו 
  משפטי יועץ  –עו"ד תומר בראון 

  
  ובירך את הðוכחים   17:15ראש המועצה פתח את הישיבה בשעה 

  
  : ברצוðי להוסיף ðושאים מעל הסדר : ראש המועצה

קודמות   - 1 ישיבות  פרוטוקולי  ופרוטוקול   07.08.2024מיום    06.2024אישור 
מליאה    04.09.2024מיום    07.2024מליאה   מיום   08.2024ופרוטוקול 

05.09.2024  . 
  
 

 הובאה לאישור :ההוספה 

  מאושר פה אחד 

  הפרוטוקולים אושרו פה אחד  

אðי דיברתי על ðושא בית המטבחיים    06.2024בפרוטוקול ישיבה  :  ðג'א סלמאן
  וחשיבות קידומו וזה לא מופיע בפרוטוקול . 

  אðי גם שמעתי שיש ציוד ומכוðות !  חכמת מגðדף :
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מיוחדת , זה ðושא חשוב שמצריך  זה ðושא חשוב שמצריך ישיבה  :  ראש המועצה
  .  בדיקות מקצועיות , בחיðת קיום קרקע , בחיðות כדאיות , וחשיבה

סלים  מופיע  :    תאאר  לא  זה  לכן  הישיבה  ðעילת  לאחר  אז  עלה  הðושא  לדעתי 
  בפרוטוקול . 

  אכן כך . :   אמיר חביב

אðי בזמðו ייעצתי לראש המועצה הקודם להקים חברה כלכלית    ראש המועצה :
לצורך הזה אבל לא יצא לפועל . כיום יש גם המגדלים שלא יכולים להתעלם מהם  

  לכן אðחðו צריכים להיות בקשר איתם ולבדוק חלופות . 

  

לצו המועצות המקומיות    186חובות בהתאם לסעיף    אישור המליאה למחקית  - 1
 ובהתאם להמלצת ועדת ההðחות . 

  

  החלטה : אושר פה אחד 

בסך   - 2 תב"ר  (    292,500אישור  צעירים  מרכז  עבור  והגליל  הðגב  ממשרד    ₪
180,000    + צעירים  יחידהת  מðהל/ת   ₪94,500   + תעסוקה  קשקי  רכז   ₪

 ₪  30,500ובסך     10%השתתפות המועצה    –₪ תשתיות טכðולוגיות )  18,000

  

  מאושר פה אחד :החלטה

אישור הארכת הסכם ההתקשרות עם קבלן פיðוי האשפה ס.ל.א. עבודות שטח   - 3
 .  בע"מ בהתאם לסעיף  לחוזה המקורי

  

ולפי סעיף ההסכם ðיתן להאריך    31.08.2024החוזה המקורי הסתיים ב  :    חטיב חטיב 
, החוזה  חודשים . ישבðו עם הקבלן ועברðו על הכמויות    12תקופות כל פעם ל    2עוד  

לביצוע בפועל כי היה לפי   ישן והכמויות בו איðן תואמות  טון גלובאלי    600הקיים 
לחודש  , בðוסף להיטל ההטמðה וההטמðה שחל לגביהן עדכון .לכן ההארכה לקחה  

טון לחודש בðוסף היטל ההטמðה    700בחשבון את עדכון הכמויות וההארכה תהיה לפי  
  וההטמðה חל לגביהם עדכון . 

  

  החלטה : מאושר פה אחד 

  

  יש בעיה בעðיין הגיזום , יש הרבה ערימות . : ðג'א סלמאן 

אðחðו חתומים על הסכם פיðוי גזם דרך האשכול ובמימון חלקי של  :    ראש המועצה
משרד הגðת הסביבה , אך לצערי הקבלן מאז שהתחלðו בקדðציה , פתאום הכמויות  

טון ! זימðתי את הקבלן וðציג האשכול    60החלו לגדול ובחודש אחד היתה תוספת של  
ðספוג   שאðחðו  סוכם  ודברים  דין  ולאחר  אצלי  ,  טון    20לישיבה  השאר  יספגו  והם 

בכדי לשמור על    המועצה עוקבת אחרי עבודת המðוף וכל חודש בחודשו בוðים סידור
  הכמות המוקצאת למועצה, יכול להיות שיהיה עיקובים אבל תוך שבועיים ððקה הכל.
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לשðה הבאה יש לי הצעה שðשכור קרקע וðאגור את הגזם בה ואז כל המשקל ואז ðדאג  
  לגרוס אותו, בעתיד ðביא את הðושא למליאה וðדון בו אחרי שðיבחן את היתכðות. 

  

 עדכון ועדות המועצה. - 4

  ועדת איכות הסביבה 

  : תפקיד הוועדה

ליזום ולתכðן פעילות בתחומים הðוגעים לשמירה על איכות הסביבה ולהבטחת פיתוח  
  ושימוש בðי קיימא של הסביבה. 

ותעקוב   תכוðיותיה  את  המועצה  לאישור  תגיש  התוכðיות  הוועדה  ביצוע  אחר 
  המאושרות. 

    :חברי הוועדה

מס' 
  סד'

  פלאפון  תפקיד  שם פרטי ומשפחה   שם סיעה

  052-3487546  יו"ר   חורי ת'אאר     עהד גדיד  1
    חבר  בדר קסום   עבלין בלדי   2
    חבר  סאלח מריסאת   עבלין אוולן   3
    חבר  תאאר סלים     חד"ש  4
עובד בכיר שהוא    פאתן עואד   -תברואðית      5

האחראי לתחום  
איכות הסביבה  

  במועצה; 

  

ðציג ציבור תושב    חליפה סואעד     6
המועצה בהתייעצות  

עם ארגוðים מקומיים  
שעðייðם בשמירת  

איכות הסביבה ובאין  
ארגון מקומי, יבחר  

הðציג בהתייעצות עם  
  ארגון ארצי 

  

ðציג ציבור תושב    ארימא עואד     7
המועצה שיבחרו  

ארגוðים מקומיים  
שעðייðם בשמירת  

איכות הסביבה, ובאין  
ארגון מקומי, יבחר  
הðציג על ידי ארגון  

  ארצי;

  

  מוזמðים ðוספים
        מג'ד זיאד יעקוב   8
9          
  

  החלטה : מאושר פה אחד 
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  ועדה למאבק בðגע הסמים המסוכðים 

  : תפקיד הוועדה

הסמים   בðגע  במאבק  מקיף  טיפול  לקידום  פעילות  ולתכðן  לגבי  ליזום  המסוכðים, 
וכן   ולרבות טיפול בהשלכות הðובעות מהתמכרויות לסמים  וטיפול,  מðיעה, שיקום 

  חיðוך והסברה, בין השאר, לעðיין הדין בשימוש בסמים. 

התכðיות   ביצוע  אחר  ותעקוב  תכðיותיה  את  המועצה  לאישור  תגיש  הוועדה 
  המאושרות. 

    :חברי הוועדה

מס' 
  סד'

  פלאפון   תפקיד   ומשפחה שם פרטי   שם סיעה 

    יו"ר   אבראהים ח'טיב   אופק ג'דיד   1
    חבר  בדר קסום   עבלין בלדי   2
    חבר  חכמת מגðדף   התחדשות   3
    מ.מחלקת רווחה   ðיווין חאג'     4
מ.מחלקת    ח'אלד שיח' אחמד     5

  החיðוך 
  

    ציג ציבור ð  ðאסר חאג'     6
    ðציג ציבור   ðביל טוקאן     7
    יסודי ד' מðהל    מוחמד גזאוי     8
  –ðציג הרשות   סמיר עואלי     9

הרשות לביטחון  
  קהילתי 

  

  

  : מאושר פה אחד  החלטה  

בעðיין הוועדות אðי לא ðגד אבל כאן מביאים את הדברים סגורים   :ðג'א סלמאן 
עוד  ואחר כך צריך לאשר, אðי מבקש לעדכן מראש ולשתף מראש כדי להציע 

  מועמדים מקרב כל החברים. 

  ועדה למיגור אלימות 

  : תפקיד הוועדה

בתחום   והפשיעה  העברייðות  האלימות,  למעשי  הðוגעים  ðתוðים  ולðתח  לאסוף 
המועצה, לבחון את התוכðיות הקיימות להתמודדות עם מעשים אלה ולגבש תכðיות  

  חדשות. 

התכðיות   ביצוע  אחר  ותעקוב  תכðיותיה  את  המועצה  לאישור  תגיש  הוועדה 
  המאושרות. 

  : חברי הוועדה

מס' 
  סד'

  פלאפון   תפקיד   ומשפחה שם פרטי   שם סיעה 

    יו"ר   תאאר סלים   חדש  1
    חבר  חאלד גזאוי   עבלין בלדי   2
      עלי חידר   התחדשות   3
    מðכ"ל המועצה   אמיר חביב     4
    מ.מחלקת החיðוך   חאלד שיח' אחמד     5
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    מחלקת הפיקוח   מחמוד עותמאן     6
    קב"ט   מוðדר שיח' אחמד     7
    מ.מחלקת רווחה   ðיווין חאג'     8
    ðציג ציבור   איאד פרעוðי     9

    ðציג ציבור   דר' סוהיל חסðין     10
      ðציגי משטרת ישראל     11

  

  : מאושר פה אחד  החלטה  

מציע ðציגי ציבור לועדת החיðוך, דר' עפיפי חאג' אבו גðימה, ומציע   :ðג'א סלמאן 
  (יבחן בישיבה הבאה).   – ðציג בועדת הספורט  –מר חביב שבלי חאג'  את 

  

  : מאושר פה אחד  החלטה  

המועצה לגמלאות,  :  ראש  יצא  זהראן  סמעאן  מר  המועצה  שמהðדס  לכם  כידוע 
אðי   זו  לכפרבהזדמðות  ומðיסיוðו  מזמðו  בה תרם  שðי  ארוכת  על תקופה  לו  ,  מודה 

  מאחלים לו הצלחה רבה וחיים ארוכים. 

טוב אדם  בן  וללוו  סמעאן  לתרום  עצמו  את  הציע  ואף  וממשיך    תומקצועי  אותðו 
כיום אðחðו צריכים למðות במקומו מðהל    לתרום עד היום ומלווה את עבודת המועצה.

  כממוðה ארðוðה. מר ח'טיב ח'טיב לכן מציע את גזבר המועצה  ארðוðה 

  : מאושר פה אחד  החלטה  

  המועצה. תפרסם מכרז למשרה במקום מהðדס  בהמשך המועצה 

  

לשðת    אישור התקציב  –כידוע לכם בשלישי הבא יש לðו ישיבת תקציב    :ראש המועצה
, מאחלים שכולðו ðיפגש  דחיðו אותה בכמה ימים כדי לאפשר לכם ללמוד אותו  2025

  וðאשר את התקציב.

סלים הקריא מילה שהכין מראש (מצ"ב    : מבקש לומר דברים, מר תאאר תאאר סלים
  מצורף לפרוטוקול).  העתק

יש לðו בעיה בתחבורה הציבורית בכפר בקטע בין בית העלמין המוסלמי    :ðג'א סלמאן  
  מול אטליז סלים חליל. הישן 

  

  
  רשם:

 המועצה  מזכיר   –אמיר חביב  

 

 


